
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Andreja Bagara, 
Štvrť SNP 159/6, 914 51 Trenčianske Teplice 

 
 
Dátum zasadnutia Rady školy:  
30. máj 2023 
 
Prítomní členovia podľa prezenčnej listiny: 
Zuzana Janáková, MBA – predsedníčka RŠ 
Mgr. Mária Jovanovičová 
Anna Švecová 
Pharm.Dr. Jana Sirotná 
JUDr. Ivica Čelková 
Mgr. Martin Brezovák 
Mgr. Michaela Fedorová 
Ing. Zuzana Nemcová 
Mgr. Libuša Sedláková 
Zuzana Országhová 
 
Ospravedlnení členovia: 
Ing. Katarína Holá – podpredsedníčka RŠ 
 
Hostia: 
Mgr. Denisa Križanová, riaditeľka ZŠ 
Mgr. Erika Michalíková, zástupkyňa ZŠ 
Mgr. Zuzana Frajková Ďurmeková, primátorka mesta 
Ing. Vladimír Vranka, prednosta MsÚ 
Ing. Juraj Jacko, poslanec MsZ 
Dušan Bajtgovský, poslanec MsZ 
Bc. Vladimír Mišák, poslanec MsZ 
Daniela Rybanská, poslankyňa MsZ 
 
Verejnosť: 
Ing. Ľubomír Michalík 
 
Program zasadnutia RŠ 

1. Úvod 
2. Financovanie ŠKD a z toho vyplývajúce okolnosti 
3. Rôzne 
4. Záver  



K bodu 1 - Úvod 

Z. Janáková, predsedníčka RŠ, všetkých prítomných privítala a otvorila zasadnutie RŠ. 
Predsedníčka v krátkosti zhrnula situáciu, ktorá nastala ohľadne financovania ŠKD.   

Zapisovateľom bol určený M. Brezovák, za overovateľov Z. Országhová a I. Čelková. 

M. Fedorová – požiadala predsedníčku, aby preverila aktuálnosť stránky RŠ na webe 
a dokumentov tam zverejnených.  

K bodu 2- Financovanie ŠKD a z toho vyplývajúce okolnosti 

Riaditeľka školy informovala o financovaní ŠKD. ŠKD je financovaná z rozpočtu mesta 
a do tejto položky sú zarátané aj poplatky od rodičov. Počas roka sa navýšili platy a nastala 
zmena pri špeciálnej pedagogičke a tak suma schválená pre ŠKD je nepostačujúca.Ďalej 
uviedla, že v rozpočte na ŠKD bola zakomponovaná aj  50% časť  platu  špeciálneho pedagóga 
a druhá polovica platu špeciálneho pedagóga ide z rozpočtu ZŠ. Vedenie školy navrhlo 
špeciálnemu pedagógovi polovičný úväzok a viaceré varianty fungovania na škole, ktoré 
špeciálny pedagóg neakceptoval a pracovný pomer bol ukončený. Vyplatením odstupného 
vzniká problém s nedostatkom financií. Keby špeciálna pedagogička prijala polovičný úväzok, 
ostalo by viac na chod ŠKD. Vychovávateľky v ŠKD sú ochotné pracovať dočasne na 91%tný 
úväzok. 

Následne prebehla diskusia k tomuto bodu. 

Časť prítomných členov RŠ a hostí skonštatovali, že vedenie školy manažérsky zlyhalo. 
Riaditeľka a vedenie školy musí nájsť spôsob, aby bol zabezpečený chod ŠKD, a taktiež podotkli 
že nešťastne vnímajú prezentáciu situácie na sociálnych sieťach, Edupage a plenárnom 
stretnutí a vedenie školy by malo diskutovať v prvom rade s poslancami mesta. 

Prednosta MsÚodborne zhrnul situáciu. Z rozpočtu mesta pre rok 2023 je schválených 
74tisíc eur. Zákonom určená suma z prenesených kompetencií na chod ŠKD je pri 3 triedach 
50.329 eur a poplatok, ktorý platia rodičia je 15.600,- eur. Spolu cca 66.tisíc eur. Mesto 
z originálnych kompetencií dopĺňa financie na chod ŠKD. 

Primátorka uviedla, že 48% podielových daní z rozpočtu mesta ide na financovanie 
školstva, na všetky ostatné funkcie mesta zostáva zvyšok.  

Riaditeľke školy bolo odporučené, aby iniciovala stretnutie s poslancami na tému chod 
ŠKD aj do budúcich rokov. Zároveň je potrebné pripraviť analýzu prevádzky ŠKD, financovania 
miezd, analýzu pracovných úväzkov, otváracie hodiny. Analýza má obsahovať aj návrhy riešenia 
vo viacerých variantoch financovania. 

Ďalej sa diskutovalo o petícii „Stop rušeniu družiny“. V petícií je požiadavka, aby bol 
chod ŠKD zabezpečený pre celý prvý stupeň. Prednosta MsÚ požiadal, aby analýza obsahovala 
aj prepočet plnenia petície, ak by mal byť ŠKD pre celý prvý stupeň.  

 

Po ukončení diskusie dala predsedníčka RŠ hlasovať o navrhovanom uznesení. 



 
 
Rada školy sa zhodla na nasledujúcom uznesení:  
 
Uznesenie č. 1/V/2023 – RŠ odporúča  riaditeľke ZŠ vypracovať  analýzu možností fungovania 
ŠKD, vo viacerých variantoch financovania pre nasledujúce roky a predložiť túto 
zriaďovateľovi a RŠ. Analýza bude podkladom pri tvorbe rozpočtu mesta do ďalších rokov. 
 
Hlasovanie :  
ZA – 10 (všetci prítomní členovia RŠ) 
PROTI – nikto 
ZDRŽAL SA – nikto 
 

K bodu 3 - Rôzne  

K uvedenému bodu sa nikto neprihlásil so žiadnym návrhom, resp. podnetom. 

 

Na záver predsedníčka Rady školy Z. Janáková poďakovala všetkým za prítomnosť a ukončila 
rokovanie Rady školy. 

 

 
 
V Trenčianskych Tepliciach, dňa 30. mája 2023 
 
 
 

Zapisovateľ:  
 Mgr. Martin Brezovák  

 
 

 

  
Overovatelia zápisnice:   
 Zuzana Országhová   JUDr. Ivica Čelková 
   
  

 

 

 


